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Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 8/2017-11-10 

Närvarande: Alla Styrelsens ledamöter deltog 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordföranden (KO) hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Kårordförande valdes till mötesordförande 

§ 3 Val av sekreterare 
Mötet valde XXXXX till mötessekreterare 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Inget val av protokolljusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa igenom 
protokollet och komma med kommentarer direkt i dokumentet i Google drive inom en 
vecka efter färdigställandet. Protokollet skrivs sedan under i redigerad form av 
mötesordförande och en styrelseledamot i samband med nästa styrelsemöte. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes men möjlighet att lägga till punkter under § 17 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
Frågan bordläggs 

§ 7 Rapporter 
1. KO/Förvaltning 

Kåren deltog med tre delegater vid Stockholms scoutdistrikts stämma (DST). 
Inget direkt revolutionerande att rapportera. Protokoll kommer. 
KO och vice kårordförande (vKO) har varit på nätverksmöte med Bandhagen och 
Norra Järva. Trevligt som alltid och skönt att någon gång få träffa kårer som lever 
under liknande betingelser som vi själva. 
Reflexjakten genomfördes i god ordning med nästan alla våra scouter 
närvarande. Roligt nog också ett par utomstående barn. 

2. Postmottagare 
Inget att rapportera 

3. Kassör/ekonomi 
I dagsläget finns det 120 kr på kontot men vi väntar på 7 000 - 8 000 kr i 
medlemsavgifter och betalning för vårt deltagande på parkernas dag. För dessa 
pengar ska emellertid 2 hyror betalas (sammanlagt ca 4 600 kr). 
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4. Medlemsregistrerare 
En ny medlem har skrivits in så nu är vi 16 st. 

5. Hemsidan 
Några mindre uppdateringar gjorda 

6. Facebook 
Även här är några mindre uppdateringar gjorda 

7. Avdelningar 
  ↪ Skogstrollen 

Avdelning har bedrivit vanligt avdelningsverksamhet och bland annat gjort söljor 
och introducerat kniv. 

    ↪ Småtrollen 
Avdelningen har precis som på upptäckaravdelningen bedrivit vanligt 
avdelningsverksamhet. De har bland annat haft invigning för de nya medlemmarna 
och gjort söljor. 

§ 8 Beslutsrapportering 
(Både de aktiva och arkivet) 
↪ Föreslår bordläggning  

§ 9 Vad gör vi med fakturor för obetalda medlemsavgifter? 
Kårstyrelsen beslutade att dessa ska faktureras ut till de medlemmar det berör. 

§ 10 Valborg 2018 so far 
Vårby gårds scoutkår har tackat ja till att medverka på valborg 2018 

§ 11 Ska vi skapa grupper för olika styrelsefunktioner (med tanke på GDPR)? 
Kårstyrelsen enas om att det är en god idé att skapa grupper för: 

- Kårordförande 
- Styrelsen  
- Kassören 

Förutom den vi redan har för Älvorna som också blir kvar. 

§ 12 Julevent 16/12 kl. 10-16? 
Vi har fått en förfrågan om att delta på ett julevent i Vårbergs centrum den 16/11 kl. 10-16. 
Vi beslutar att delta om möjligt men vi behöver mer information. 

§ 13 Julpyssel 9/12 
kl. 10:00-14:00 
KO och XXXXX planerar själva pysslandet och skaffar fram material. 
KO handlar det som behövs såsom grötris, mjölk, kaffe o.dyl. 

§ 14 Hyra och el? 
Kåren kan själv betala hyra den här gången. 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0
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§ 15 Rutiner för styrelsearbetet 
Bordläggs 

§ 16 Arbetsbeskrivning för kårfunktionärer 
Frågan bordlades 

§ 17 Övriga frågor 
a. Beställa kårband och distriktsmärken? → På grund av Kårens ekonomiska 

situation bestämde vi att avvakta med detta. 
b. TOIS stormöte 16/11→ Eftersom KO har förhinder går XXXXX istället. 
c. Fryshuset, valborg? → Vi beslutar att kontakta Fryshuset för att fråga om de vill 

medverka under valborg 2018 
d. VIDA 20/11? → VIDA-projektet har ett nätverksmöte 20/11. Tyvärr har ingen 

någon möjlighet att gå. 
e. Trygga möten → XXXXX och XXXXX måste skicka in intygen från Trygga möten 
f. Sponsring 1 → Vi har fått sponsring av XXL-sport till tio stycken barnknivar 
g. Sponsring 2 → Vi fick också sponsring av Radio Stockholms trafikredaktion till 

reflexjakten. Det roliga kom emellertid när KO mejlade och tackade för reflexerna 
och det visade sig att hennes gamla junioscoutledare numera sitter som chef där. 

h. Ekonomisk stämma för 2016? → Tyvärr har bokslutet för verksamhetsåret 2016 
ännu inte dykt upp. 

i. Förra protokollet? → Protokollet från förra KS är inte färdigt 
j. Gratis kårhalsdukar → Med anledning av en fråga så klargjordes det att 

medlemmarna får en gratis halsduk. Skulle de behöva fler får de betala för dem. 

§ 17 Tid för nästa möte 
Nästa möte 13/12 kl. 18:30 (Gröt-KS) 

§ 18 Mötet avslutas 
Mötesordförande tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 

 

 

 

Protokolljusterare:_____________________________________________________ 
 
 
 

Mötesordförande:______________________________________________________ 


